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内容概要

　　国家课程标准专家悉心指导，专业学术研究机构倾心策划，全国范围名家名师潜心编撰，教材原
创出版单位精心出版。
　　在《青苹果教辅·情景导学：英语（5年级下册）（3年级起点）》中，“情景”和”导学”是鲜
明体现课程改革理念的核心词汇。
集合了这两大要点，“情景导学”的脚步必将随着课程改革的不断深入而踏遍神州大地的每一个角落
。
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书籍目录

Module 1 ChangingUnit 1 We lived in a small house.Unit 2 She didn't have a television.Module 2
GrandparentsUnit 1 She learnt English.Unit 2 Mr Li was a teacher.Module 3 English FoodUnit 1 She had eggs and
sausages.Unit 2 Sam ate six hamburgers.Module 4 LibraryUnit 1 Where are the books about computers,
please?Unit 2 Where can you find out about animals?Module 5 DecisionsUnit 1 It's big and light.Unit 2 It's too big
for you.Module 6 TravelUnit 1 I went there last year.Unit 2 It's in the north of China.Module 7
CommunicationsUnit 1 Let's send an emaiUnit 2 I will be home at seven o clock.Module 8 DiscussionUnit 1 What
do you suggest?Unit 2 Line A is longer.Module 9 Letters from AbroadUnit 1 We laughed a lot.Unit 2 See you
soon.Module 10 PreparationsUnit 1 Where are you going to go?Unit 2 I'm in New York now.综合测试卷Module
1～Module 2综合测试卷Module 3～Module 4综合测试卷Module 5～Module 6综合测试卷Module 7
～Module 8综合测试卷Module 9～Module 10综合测试卷期中综合测试卷期末综合测试卷正文参考答案
综合测试卷参考答案
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